
Je možné alkoholismus, závislost na alkoholu, definitivně vyléčit?

Ne, v současnosti není možné alkoholismus definitivně a navždy vyléčit. I v případě, že
alkoholik již dlouhou dobu (i roky) nepije, stále je ohrožen relapsem, tedy tím, že znovu do pití
"spadne". 
       
Aby se alkoholik vyhnul relapsu, je nutné vyhýbat se všem alkoholickým nápojům v době po
léčbě. Pokud začne pít byť i malé množství alkoholu, původní závislost se znovu projeví a
většinou znovu propadne trvalému pití.
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